
ZAPISNIK SA 12. SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA (RAZDOBLJE 2019. - 

2023.) „ODBORA ZA SPORTSKE AKTIVNOSTI ZAPAD“ - DANA 

13.09.2021. 

Sjednica je održana putem video veze (aplikacija „ZOOM“) s početkom u 20.30 sati. Prisutni su 

bili članovi UO Ivan Cerović, Marko Toić, Branko Marović, Martin Filipović, Ronald Bertos i Luka 

Jercog, a odsutni su  Denis Kurilić, Bojan Baznik i Vilim Višak. Sjednici je prisustvovao još Ivo 

Padjen. 

Prijedlog dnevnog reda: 

1. Usvajanje zapisnika 7. do 11. sjednice 

2. Organizacija regionalnih turnira do 9 godina 

3. Regionalni masters do 12, 14 i 16 godina 

4. Upit od strane Predsjednice HTS-a gđe Nikoline Babić 

5. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen 

 

AD 1 

 

Svi zapisnici sjednica od 7. do 11. sjednice UO Odbora Zapad jednoglasno su prihvaćeni  

 

AD 2 

Nakon rasprave odlučeno je da se ove godine ponovno organiziraju turniri do 9 godina i to 4 

turnira i masters.  

Turniri će se održati: 

- 25. i 26.09. 

- 02. i 03.10. 

- 16. i 17.10. 

- 23. i 24.10. 

- 06. i 07.11. - Masters 

Odluka o organizatorima biti će donesena nakon što se uputi mail svim klubovim i vidi koji su 

klubovi zainteresirani za organizacija.  

 

 

 

AD 3 

Gospodin Crović je izvjestio da je prije nekoliko dana primjetio na stranicama HTS-a obavijest 

o organizaciji masters natjecanja za Odbore, te da se je navedeni turnir pojavio i u kalendaru 

HTS-a u terminu od 16. do 19.10.2021. Navedenom obavješću HTS je donio pravila za 

odigravanje masters turnira, termin i način ulaska u natjecanje, ali je dosta stvari vrlo nejasno, 



nelogično i nepovoljno pogotovo za igrače iz naše regije. Nakon rasprave odlučeno je da g. 

Cerović uputi mailom upit prema HTS sa slijedećim pitanjima: 

- Zašto je odlučeno da nastupa samo 8 igrača? Navedeni broj igrača je vrlo mali, a 

organizatori turnira će imati velike troškove koje neći moći pokriti iz prijavnine. 

- Da li organizatori trebaju platiti kotizaciju prema HTS-u? 

- Da li će HTS pokriti neke troškove organizacije (loptice, pehari, suci...) 

- Zašto je odlučeno da se rang lista radi sa 01.10.2021.? Ovaj termin je nelogičan u našoj 

regiji, budući u kategoriji do 12 godina će do navedenog datuma biti odigrana samo 3 

turnira (od mogućih 6, od kojih se 4 boduju za masters). Slična je situacija i u kategoriji 

do 16 godina. 

- Zašto se sve tri kategorije igraju u istom terminu, čime je onemogućen nastup istim 

igračima/icama u dvije kategorije? 

- Zašto nije omogućeno Odborima da sami odaberu datum odigravanja i datum kreiranja 

rang liste? U datumu održavanja mastersa u kalendaru je turnir OP Kvarnera do 14, 

čime je onemogućen nastup svim natjecateljima od 12 i 14 godina na oba turnira, što 

je za sve igrače iz naše regije vrlo nepovoljno.  

- Tko je donio pravila za masters turnire, budući ih nije donio SO HTS i masters turnir se 

ne spominje u Pravilniku o pojedinačnim natjecanjima 

- Ukoliko ostane broj od 8 igrača koji nastupaju na mastersu, da li to znači da se turnir 

boduje kao 3ZM budući na turniru nastupa manje od 12 igrača. Ako se držimo 

Pravilnika ovo je jedini logičan zaključak. 

 

Iz svega navedenog zatražiti ćemo da se  našem Odboru omogući određivanje drugih datuma 

održavanja mastersa i drugi datum kreiranja rang liste, te povećanje broja natjecatelja na 

najmanje 12. 

 

 

 

AD 4 

Gospodin cerović izvjestio je da je dobio mail od strane HTS-a, a u ime predsjednice gđe. 

Nikoline Babić sa sljedećim pitanjima: 

1. Broj i datumi održanih sjednica Odbora za sportske aktivnosti u 2021. godini. 

2. Plan rada u 2021. godini te što je iz plana rada usvojeno i realizirano? 

3. Koliko puta su djeca organizirano vođena turnire i jesu li utrošena namjenska        

sredstva Odbora? Iz kojih klubova? 

4. Koji klubovi imaju organizirane kondicijske treninge u sklopu klupskih članarina? 

 

Gospodin Cerović je predložio da za prvo pitanje kao odgovor pošaljemo zapisnike sa naših 

sjednica. Što se tiče drugog pitanja mi kao UO regije nismo donijeli plan rada budući zbog 

pandemije Covid 19 nije bilo moguće točno planirati svoje aktivnost, ali smo dogovorili da kroz 

2021. godinu moramo održati turnir do 10 i 8 godina, te ukoliko bude moguće turnire do 9 



godina, što ćemo kroz rujan i listopada održati. Također smo odlučili da ćemo održati zimske 

kampove ukoliko zbog pandemije navedeno bude moguće. 

Tijekom rasprave g. cerović je izvjestio da na računu trenutno imamo cca 58.000 kn od čega 

cca 26.000 je uplata od veljače 2021. godine koja se odnosi na sredstva iz 2019. godine, što 

znači da nam HTS duguje sredstva za 2020. godinu. U rasporavi je zaključeno da sa iznosom od 

25 do 30 tisuća kuna naš odbor ne može puno toga financirati. Budući je iznos organizacije 

zimskog kampa oko 20.000 kuna naš je prioritet sa novcima koje dobijemo u jednoj godini 

organizirati kamp. 

Na pitanja 3 i 4 mi kao UO nemamo točne podatke i njih HTS treba potražiti od samih klubova.  

 

 

AD 5 

Pod razno razvila se rasprava o izbornoj Skupštini koja će se organizirati u četvrtak 16.09.2021. 

gdje je zaključeno da je vrlo važno da se zadrži kontinuitet vođenja regije.  

 

Gospodin Jercog je predložio da se da prijedlog prema HTS-u da HTS na svojim stranicama i 

facebook stranici objavljuje i vijesti i slike sa turnira iz kalendara HTS-a, a ne samo sa 

međunarodnih turnira. 

 

Gospodin Filipović je predložio da se do kraja godine svi treneri iz regije nađu na zajedničkom 

sastanku kako bi još bolje surađivali unutar regije. 

 

Sjednica je završila u 22.15. 

 

 

U Rijeci 13. rujna 2021. 

 

 

 

Predsjednik Odbora za sportske aktivnosti Zapad 

Ivan Cerović, v. r. 

 

 

Zapisnik sastavio Ivan Cerović 

 


